
 Schriftelijke vragen 

Schriftelijke vragen 

Datum: 08 november 2021 

Aan de voorzitter van de raad

Steller vraag:  ChristenUnie-SGP en CDA

Onderwerp: Veiligheid Develpark 

Geacht college, 

1. Heeft u kennisgenomen van de zienswijze van de Korf- handbalvereniging op de 
‘Vaststelling bestemmingsplan "2.e herziening HOA-Develpark"? 
2. Herkent u de signalen* waarom jongeren geadviseerd worden in de avonduren niet door 
het park te rijden als het donker is? 
3. Komen er vergelijkbare signalen binnen van andere verenigingen en of bijv. de politie? 
4. Bent u het met ons eens dat het onacceptabel is dat jongeren in Zwijndrecht niet op veilige 
wijze de route richting hun sportvereniging kunnen afleggen? 
5. Kunt u aangeven welke acties er recent zijn geweest of op korte termijn worden gepland? 
6. En indien nodig... Wilt u in kaart brengen wat nodig is (materieel en financieel) om de 
veiligheid van onze fietsende jongeren in het Develpark te waarborgen en dit aan de raad 
terugkoppelen? 

Op welke wijze bespreekt u signalen en het belang van melden over onveilige situaties met 
de sportverenigingen individueel of in het Sportplatform? En betrekt u daarbij ook de 
jongeren? En wat is het plan van aanpak voor deze en andere locaties waarover meldingen 
van overlast en onveiligheid zijn gedaan? 

*De jeugd wordt lastiggevallen, overvallen, ervaart over-last drugshandel of hebben last van 
ander ongepaste gedrag en zelfs vergrijpingen (termen uit de 'Zienswijze').

Met vriendelijke groet,
Jacob van der Duijn Schouten 


